
نمی خواهم چیز دیگری به جز یک فیلمساز باشم
Published on خبر اسپادانا (https://www.espadanakhabar.ir)

  
او در پاسخ به این سؤال که چرا او از سوی برخی طرفدار و از سوی عدهای اپوزیسیون محسوب میشود گفته اینها از طرف

 تندروها و رسانههای آنها است.
اصغر فرهادی، کارگردان سینمای ایران در گفتوگو با گاردین؛ 

اصغر فرهادی، کارگردان سینمای ایران در گفتوگو با گاردین در پاسخ به این سؤال که چرا او از سوی برخی طرفدار و از سوی
عدهای دیگر اپوزیسیون محسوب میشود گفت؛

اینها همیشه از طرف تندروها و رسانههای آنها است.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایسنا، او ادامه داد:

از کشور مورد انتقاد قرار گرفتهام و من واقعا موافق این نیستم. علیرغم موقعیتهای " تصویر غیر واقعی"به خاطر ارائه 
پیچیدهای که در فیلمهایم توصیف میکنم همیشه تصویر بسیار نجیبی از مردم، شخصیتها و از روابط وجود دارد. نمیدانم آنها

درباره چه «تصویر غیر واقعی» صحبت میکنند.

فرهادی در پاسخ به این سؤال که آیا خودتان را یک قهرمان میدانید؟ گفت:

 همیشه گفتهام چیزی جز یک فیلمساز نیستم و نمیخواهم چیز دیگری باشم.

[1] سینمابرچسب ها: 
[2] رسانه

[3] اعتراض
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